
Dan toch (gedeeltelijke) omruiling 
afvalzakken mogelijk

Vanaf 1 januari 2022 mogen de oude afvalzakken niet meer gebruikt worden. Dit geldt 
voor zowel (bordeaux) rest- en (witte) tuinafvalzakken als voor PMD-zakken (met 
zwart treklint). Onder andere de N-VA hekelde meermaals het feit dat goede sorteer-
ders op die manier het gevoel krijgen gestraft te worden in plaats van beloond, want zij 
blijven zitten met (reeds betaalde) zakken. Op de gemeenteraad van oktober stemde de 
burgemeester toe om namens de gemeenteraad Limburg.net te vragen een oplossing te 
voorzien voor deze ongebruikte afvalzakken. En met succes! 

Ongebruikte rollen (met wikkel errond) zullen tot eind maart 2022 kunnen worden 
omgeruild. 

“We zijn ons ervan bewust dat deze maatregel niet voor iedereen een oplossing biedt. 
Desalniettemin zijn we tevreden dat Limburg.net alsnog over de brug gekomen is met 
deze (gedeeltelijke) tegemoetkoming”, duidt fractievoorzitter Liesbet Geyskens.

Eetdag: uitstel is geen afstel!
Door de snel veranderende coronamaatregelen was het helaas ook dit jaar niet 
haalbaar om onze Amerikaanse eetdag te organiseren. Maar uitstel is absoluut 
geen afstel. Noteer nu alvast zondag 9 oktober 2022 in uw agenda!

Hoe ziet u de fusie?
Wij vernemen het graag!

In oktober namen de gemeenteraden 
van Ham en Tessenderlo de principiële 
beslissing tot een fusie van beide 
gemeenten. De N-VA is ervan overtuigd 
dat deze fusie enkel kan slagen als het 
een verhaal voor én van alle 30.000 
inwoners wordt. Daarom peilden we 
in een vorig blad al naar jullie mening. 
De enquête gemist? U kan ze nog altijd 
terugvinden op onze website. Toch 
liever een papieren exemplaar? Geef 
ons een seintje, dan bezorgen we die u 
met plezier. Alle contactgegevens vindt 
u bovenaan dit blad. Hou zeker ook 
onze edities van volgend jaar in het oog 
voor de resultaten van de bevraging en 
meer nieuws over de fusie.

We trappen een open deur in als we 
zeggen dat 2021 op vele vlakken geen 
gemakkelijk jaar was. Maar toch was 
het niet allemaal kommer en kwel. 
Zo konden we afgelopen zomer ons 
11-jarig bestaan vieren, samen met 
onze leden. Uiteraard hoorde daar 
een hapje en een drankje bij. Verder 
voerden onze gemeenteraadsleden 
de afgelopen periode constructief 
oppositie en werkte het bestuur achter 
de schermen aan nieuwe initiatieven. 

We hopen jullie het komende jaar echt 
weer volop te kunnen ontmoeten en 
wensen jullie in elk geval het allerbeste 
voor 2022!
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Kraanvogel wordt vooral dure vogel
De renovatie van speeltuin ’t Kraanhof is volop bezig. 
De N-VA juicht deze opwaardering toe, maar enkele zaken 
deden bij ons toch de wenkbrauwen fronsen.

De schepen had de oppositie nodig om in te zien dat ook kin-
deren met een beperking speelruimte verdienen. Gelukkig zijn 
in het ontwerp intussen ook voor hen een aantal speeltoestellen 
voorzien.

Geen lift
Helaas konden we de schepen niet overtuigen om het nieuwe 
dienstgebouw voor iedereen toegankelijk te maken. Er zal geen 
lift zijn naar de lokaaltjes op de bovenverdieping. “Onbegrijpe-
lijk en vooral intriest anno 2021”, aldus N-VA-gemeenteraadslid 
Liesbet Geyskens. 

Wel prestigieuze Kraanvogel
En dan is er nog de Kraanvogel, die volgens de schepen een 
kunstig landmark zal zijn om het project de nodige uitstraling te 
geven. Op zich niks mis mee, ware het niet dat de raming voor 
dit stukje prestige intussen een slordige 133.000 euro bedraagt. 
Liesbet: “De kraanvogel zal dus vooral een dure vogel worden. 
En da’s extra jammer omdat de lift in het dienstgebouw er niet 
komt wegens … te duur. Of hoe de ene euro de andere niet is, 
blijkbaar.”

Nieuw vrijetijdshuis: mager 
beestje met vette prijs
Na jarenlang palaveren legde de bevoegde schepen op de 
gemeenteraad van oktober eindelijk concrete plannen voor de 
bouw van het nieuwe vrijetijdshuis voor. Het is volgens N-VA 
Tessenderlo een mager beestje, met een weliswaar zeer vet 
prijskaartje.

De N-VA wil constructief meedenken over een sterk vrijetijds-
verhaal voor Tessenderlo, en daar hoort degelijke infrastructuur 
absoluut bij. Maar tegelijk moeten we altijd kritisch zijn over elke 
euro belastinggeld die we uitgeven. We zijn er niet van over-
tuigd dat de coalitie dat voldoende doet met het project dat nu 
voorligt. 

•  Het nieuwe vrijetijdshuis moest alle vrijetijdsdiensten bun-
delen op één plek. Groot was dan ook de verbazing toen de 
schepen plots vertelde dat het nieuwe vrijetijdshuis (op het 
Kolmenveld) enkel een schouwburg en bib zal huisvesten, en 
dat het huidige Cultuurhuis (’t Loo op de Vismarkt) behouden 
zal blijven als polyvalente zaal en vergaderruimte. 

•  Onze fractie is tevreden dat Tessenderlo eindelijk een volwaar-
dige schouwburg zal krijgen. We vinden het echter onbegrijpe-
lijk dat er geen horecafunctie voorzien wordt in het ontwerp. 
Klinkt een beetje als een café zonder bier, toch? Volgens ons in 
elk geval absoluut een gemiste kans!

•  En dan is er nog het prijskaartje. Men voorziet momenteel 
10 miljoen euro in de begroting. De N-VA twijfelt sterk of dit 
voldoende zal zijn voor de plannen die deze meerderheid heeft. 
En dan is er nog geen budget voorzien voor een renovatie van 
het huidige cultuurhuis, terwijl de te dure kost hiervoor net de 
reden van de coalitie was om te kiezen voor een nieuwbouw.

N-VA-gemeenteraadslid Ronny Carmans aan het Cultuurhuis. 
Ondanks de hoge renovatiekost blijft het Cultuurhuis deels haar 
functie behouden én komt er een nieuwbouw elders.

N-VA-gemeenteraadslid Liesbet Geyskens: “Er komt geen lift 
in ’t Kraanhof, wegens te duur. Maar men geeft wel 133.000 
euro uit aan een ‘kunstig landmark’. Onbegrijpelijk.”

tessenderlo@n-va.be
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N-VA Tessenderlo pleit voor trouwlocatie 
in openlucht
Op de gemeenteraad van Valentijnsmaand februari heeft onze fractie een voorstel gelan-
ceerd om huwen op een locatie in openlucht mogelijk te maken, waarbij werd gesuggereerd 
dit te laten doorgaan in een van de prachtige natuurgebieden die onze gemeente rijk is, 
waarbij uiteraard in de eerste plaats wordt gedacht aan Gerhagen.

Dit voorstel beoogt zowel tegemoet 
te komen aan de huidige corona-
maatregelen maar zou tevens een 
meerwaarde kunnen betekenen 
voor de echte natuurliefhebber 
die zijn/haar ja-woord een extra 
dimensie wenst te geven op een 
romantische locatie.

Het bestuur gaf te kennen open te 
staan voor het idee maar er dient te 
worden onderzocht welke concrete 
locatie hiervoor praktisch aange-
wezen zou zijn (toegankelijkheid, 
faciliteiten). Indien u zelf een leuk 
voorstel zou hebben voor een ge-
knipte locatie, mag u ons dit steeds 
laten weten!

In het kort
•  De N-VA pleitte eerder bij 

monde van raadslid Ronny 
Carmans voor een ijspiste 
tijdens de eindejaarsperiode. 
De meerderheid zag dit echter 
niet zitten. Onlangs deed de 
Looise kindergemeenteraad 
hetzelfde voorstel. Helaas 
kregen ook zij een ‘neen’ als 
antwoord. Jammer!

•  Intussen denken we ook al 
na over een leuke Music for 
life-actie voor 2022. Wie weet 
komt er wel een vervolg op de  
geslaagde eerste editie van 
N-VA plays MFL!

•  In februari krijgen de Looise 
leden de kans om een nieuw 
afdelingsbestuur te verkiezen. 
Hou alvast de volgende editie 
van dit huis-aan-huisblad in 
de gaten om kennis te maken 
met de nieuwe ploeg! Zelf in-
teresse om mee te doen met 
onze ploeg? Neem contact op 
via tessenderlo@n-va.be.

Liesbet Geyskens (N-VA): “We vragen om extra 
maatregelen om het sluikstorten aan te pakken.”

Isabelle Kortleven pleit voor de mogelijkheid 
om te kunnen trouwen in openlucht.

N-VA zegt neen tegen 
sluikstorten rond glas- en 
textielcontainers 
Zwerfvuil en sluikstorten zijn een hardnekkig probleem. Een klassieke 
sluikstortplek is de onmiddellijke omgeving van textiel- en glascontai-
ners. Dat is voor vele Looienaars een doorn in het oog. Om de groep 
hardleerse overtreders te doen slinken, pleitte de N-VA op de gemeente-
raad van oktober voor een aantal maatregelen.

Fractievoorzitter Liesbet Geyskens: “Via enkele gerichte acties willen we 
trachten het probleem in te dijken. We denken hierbij bijvoorbeeld aan 
het aanbrengen van sensibiliserende stickers of het ter beschikking stellen 
van stoffer en blik.”

Onze fractie is tevreden dat de betrokken schepen zich bereid toonde dit 
voorstel verder te bekijken met de betrokken partners, Limburg.net en 
FostPlus. We zullen dit verhaal zeker verder opvolgen! 

www.n-va.be/tessenderlo
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


